2017年　新年特別信息　路得記
(經文 / 路得記1:1-22
(金句 / 路得記1:16
你的神就是我的神
Your God will be my God
1. 
為何以利米勒和他的家人往摩押地寄居(1,2)? 摩押是個怎樣的國家?
他們在那裏經歷了甚麼事(3-5)? 
Why did Elimelech and his family go to Moab and live there (1,2)?
What kind of country was Moab? What happened to them there (3-5)?


2. 為何拿俄米和她的兩個媳婦計劃歸回猶大地(6,7)? 拿俄米吩咐兩個媳婦做甚麼(8,9上)?
她們可能有何感想(9下)?
Why did Naomi and her two daughters-in-law prepare to return to the land of Judah (6,7)? 
What did Naomi tell her two-daughters-in-law to do (8,9a)? How might they feel (9b)?

3. 兩個媳婦的第一個回應是甚麼(10)? 為何拿俄米告訴她們應當返回摩押地(11-13)?
俄珥巴與路得各選擇了怎樣的道路(14)?
What was the first response of the two daughters-in-law (10)?
Why did Naomi say that they should go back to Moab (11-13)?
What path did Orpah and Ruth take (14)?
4. 即使拿俄米再三的催她回去，路得卻有何決定(15-17)? 為何她有這樣的決定?
為何拿俄米停止催她回去(18)?
What decision did Ruth make in spite of the continual urge of Naomi (15-17)? 
Why did she make such a decision? Why did Naomi stop urging Ruth (18)?


5. 伯利恆城裏的人對那兩個歸來的婦人有何反應(19)? 為何拿俄米對人說要稱她為瑪拉(20,21)?
拿俄米和路得歸回伯利恆正值是甚麼季節(22)?
How did people in the town respond when the two women came to Bethlehem (19)? 
Why did Naomi ask to be called "Mara" (20,21)?
What season was it when Naomi and Ruth arrived in Bethlehem (22)?
